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Zagreb, 23.ožujka 2022.  

Broj: 108-1/2022 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

ZAPISNIK 

  

sa IV. Sjednice Izvršnog odbora održane 

23.ožujka 2022. godine s početkom u 19 sati putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris 

Matković, Luko Hendić, Jerko Marinković, Dino  Blečić i Boris Nadenić  

Ispričao izostanak: Miljenko Butković 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne na tematskoj sjednici 

(rasprava o prijedlozima pravilnika za usvajanje na sjednici Skupštine) nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum (prisutno 7 od 8 članova), glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

1. Imenovanje Komisije sportaša – po prijedlogu sportaša/ica 

2. Rasprava o očitovanjima županijskih saveza po prijedlozima izmjena i dopuna pravilnika za 

Skupštinu  

3. Razno 

 

    koji je jednoglasno usvojen. 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 1 Imenovanje Komisije sportaša – po prijedlogu sportaša/ica 

Na zajedničkom kontrolnom treningu svih reprezentacije HBS-a održanom u Rijeci, 13.3.2022.godine, 

reprezentativke i reprezentativci (njih 48) predložili su u Komisiju igračica i igrača HBS-a: 

Filip Matijašić – za predsjednika komisije, Ria Vojković, Carrolina Bajrić, Ira Nimčević i Pero Ćubela. 

Članovi Izvršnog odbora jednoglasno su imenovali Komisiju sportaša po dostavljenom 

prijedlogu. 

 

 

AD 2 Rasprava o očitovanjima županijskih saveza po prijedlozima izmjena i dopuna pravilnika 

za Skupštinu  

L.Matković izvijestio je prisutne da je na poziv županijskim savezima da se očituju po pitanju prijedloga 

izmjena i dopuna pravilnika za usvajanje na Skupštini u ured Saveza pristiglo očitovanje s prijedlozima i 

komentarima samo iz Istarskog boćarskog saveza. 

Predsjednik je otvorio raspravu po pristiglim komentarima i prijedlozima. Predsjednik Komisije za 

akte dao je mišljenje na pristigle prijedloge, u raspravi su sudjelovali svi prisutni članovi, te je na kraju 

usvojeno sljedeće: 
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Prijedlog Pravilnika o registraciji  

 

4. U članku 1., stavak 2., podstavak 3. treba izbaciti dio „igranje hrvatskih državljana za klubove u inozemstvu“, 

umjesto kojeg treba stajati „odlazak igrača u inozemstvo“. 

Obrazloženje: HBS pravilnikom ne može utvrđivati pravila za igranje hrvatskih državljana u inozemstvu ved samo može 

utvrđivati pravila pod kojima osobe mogu igrati unutar sustava HBS-a. Bilo koji hrvatski državljanin koji nikada nije bio 

registriran u HBS-u može biti registriran u savezu bilo koje strane države ukoliko zadovoljava odredbe njihovih pravila. 

PRIHVAĆENO:  
 
5. Članak 2. Pravilnika trebalo bi izbaciti.  

Obrazloženje: Nepotrebno je člankom Pravilnika isticati da su odredbe Pravilnika obvezne za sve članove HBS-a jer se to 

podrazumijeva samo po sebi. Statutom je određeno da su klubovi učlanjenjem u savez obvezni poštivati sve odredbe 

Statuta i svih Pravilnika. Kada se odredbe Pravilnika ne bi odnosile na sve članove HBS-a onda bi to trebalo posebnim 

člankom istadi i navesti na koga se Pravilnik odnosi. Npr. ukoliko se neki Pravilnik odnosi samo na sudačke organizaciju 

onda se u njegovom uvodu ističe na koga se odredbe Pravilnika odnose. 

NIJE PRIHVAĆENO: Odredba ne šteti i može ostati. 

 

6. Članak 3. Pravilnika treba izbaciti 

Obrazloženje: Nepotrebno je isticati da udruga koja se registrira mora biti upisan u Registar udruga RH jer je to već 

određeno Statutom i zakonima. Nepotrebno je isticati da udruga mora djelovati u skladu sa zakonima jer se to 

podrazumijeva i već je određeno Statutom. Nepotrebno je isticati da je registracija u HBS-u dragovoljna jer ne postoji od 

toga suprotna zakonski okvir. Nepotrebno je isticati da su udruge dužne voditi popis svojih članova jer je to već 

određeno zakonom. 

NIJE PRIHVAĆENO: Ovo su opće odredbe, odredba ne šteti i može ostati. Dobro je da se naglase osnovne stvari 

 
7. U članku 6. u stavku 1. riječi "boćanje u Republici Hrvatskoj", treba zamijeniti riječima "HBS".  
Obrazloženje: HBS nije vlasnik licence boćarskog sporta u Republici Hrvatskoj i ne može nikome zabraniti da se bavi 

boćanjem. HBS svojim aktima uređuje svoje područja djelovanja, prava i obveze svojih članova, a na svih osoba koje se 

bave boćanjem u RH. 

PRIHVAĆENO:  

 
8. U članku 6. , u stavku 2, podstavak 2. koji glasi "boćarskih klubova" treba izbaciti.  
Obrazloženje: Boćarski klubovi i boćarske udruge su organizacije istog oblika. Hrvatska zakonska regulativa za te 

organizacije koristi termin udruga i taj bi termin umjesto kluba trebalo koristiti u svim aktima HBS-a, pa i u ovom 

pravilniku ili eventualno koristiti termin udruga/klub. Udruga u svom nazivu može koristiti riječ klub i velika većina 

sportskih udruga to i koristi, ali i ne mora. 

NIJE PRIHVAĆENO: Aplikacija zaista sadrži bazu u kojoj razlikujemo kategorije udruga i boćarski klub (npr. Udruga 

prvoligaša, Udruga boćarskih navijača, …). 

 

9. U članku 6. u stavku 6. riječi "tajnik ŽBS-a", treba zamijeniti riječju "ŽBS". 

PRIHVAĆENO: 

 
10. Članak 7. trebalo bi izbaciti.  
Obrazloženje: Radi se o članku koji s registracijama nema nikakve veze i koji regulira područje članarina i ostalih 

financijskih obveza članova HBS-a, a to bi se područje trebalo uređivati posebnim Pravilnikom o članarinama. 

NIJE PRIHVAĆENO: nema potrebe uređivati drugim pravilnikom. 
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11. Članak 11. treba izbaciti  
Obrazloženje: Ovim pravilnikom trebali bi se regulirati godišnje registracije klubova i igrača HBS-a za natjecanje koje se 

obnavljaju svake godine, a ne način učlanjenja klubova u HBS i županijske saveze jer je to područje već regulirano 

statutima HBS-a i županijskih saveza, te zakonima. 

NIJE PRIHVAĆENO: svi akti i pravilnici nižih instanci bi trebali biti usklađeni s aktima HBS-a. Ovo je oduvijek bilo dio 

Pravilnika o registraciji i nema potrebe za mijenjanjem 

 
12. Članak 13. treba izbaciti.  
Obrazloženje: Kada, kako i u kojim slučajevima udrugama prestaje članstvo u HBS-u ili ŽBS-u već je određeno Statutima 

tih saveza i to nije područja koja se reguliraju Pravilnikom o registraciji 

NIJE PRIHVAĆENO: Svakako da je ta materija određena Statutom HBS i ostalim statutima, ovdje se samo detaljnije to 

određuje. 

 
13. Članak 14. treba izbaciti.  
Obrazloženje: Kada, kako i u kojim slučajevima osobe postaju članovi udruga određeno je Statutima udruga i to nisu 

područja koja se reguliraju Pravilnikom o registraciji. Ovim Pravilnikom o registraciji trebalo bi se regulirati registracije 

članova udruga i samih udruga za natjecanje. 

NIJE PRIHVAĆENO: Svakako da je ta materija određena Statutom HBS i ostalim statutima, ovdje se samo detaljnije to 

određuje. 

 
14. U članak 15., stavak 2 treba izbaciti.  
Obrazloženje: Sve vrste podataka, fotografije i snimke s natjecanja predstavljaju povijest i arhivu HBS-a i oni koji su 

svojom aktivnošću sudjelovali u stvaranju te arhive i povijesti ne mogu tražiti da se ti podaci uklone. Da li npr. Dinko 

Beaković kada više ne bude član HBS-a može tražiti da se sve što je ostvario uključujući i njegove nastupe za 

reprezentaciju uklone? 

NIJE PRIHVAĆENO: Ovdje zalazimo u aspekt zaštite osobnih podataka, što se tiče prava na brisanje sukladno Opće 

uredbe o zaštiti podataka članovi imaju pravo od voditelja obrade ishoditi brisanje osobnih podataka koji se na njega 

odnose bez nepotrebnog odgađanja te voditelj obrade ima obvezu obrisati osobne podatke bez nepotrebnog odgađanja 

ako je ispunjeni uvjeti. 

 
15. Članak 16. treba izbaciti.  
Obrazloženje: Odredbe ovog članka su nejasne s u praksi upitnom primjenom. Što se događa ako se tijekom jedne 

ligaške sezone spoje (a zakonski mogu) dvije udruge čije se ekipe natječu u istoj ligi? Članak ni terminski nije dobro 

napisan jer za izdavanje Rješenja o statusnim promjenama udruga više nisu nadležna tijela državne uprave već tijela 

županijskih upravnih odjela. ŽBS i HBS sebi ne bi smjeli dopuštati procjenjivati i prejudicirati odluke tijela koje zakonski 

imaju prava donositi Rješenja. 

NIJE PRIHVAĆENO: U praksi se ovo vrlo rijetko događa. I treba ostaviti prostora tijelu HBS-A i ŽBS-a da odredi  da se 
određenom klubu dopusti natjecanje do odluke nadilaženog upravnog tijela.  
PRIHVAĆENO: Treba samo izmijeniti  "tijela državne uprave" u "upravnog tijela" 
 
16. U članku 17. stavak 1. treba izbaciti.  
Obrazloženje: Stavak je nepotreban. Odredba ovog stavka već je određena svim zakonskim regulativama u RH i bilo bi 

diskriminirajuće da je drugačije, te takav stavak za sebe ne treba posebno isticati. 

NIJE PRIHVAĆENO: Ne moramo, ali i može ostati. 

 

17. U članku 19. u stavku 2., podstavak 1., dio u zagradama koji glasi „ne starija od 1 godine“ treba izbaciti  
Obrazloženje: Nejasno je kako dokazati da je fotografija koja se nalazi na članskoj iskaznici stara manje od godine 

dana!!!??? 

PRIHVAĆENO 

 



  
 

Video sjednica IO-a od 23. ožujka 2022. godine Stranica 4 

 

18. U članku 19. u stavku 2., podstavak 3.: „osobni identifikacijski broj (OIB)“ treba izbaciti 

PRIHVAĆENO 

U ČLANAK JE DODANO: QR kod registriranog igrača/ice 

 

19. U članku 21. točku 3. riječi: „ne stariju od šest mjeseci“ treba izbaciti.  

Obrazloženje: Nejasno je kako dokazati da fotografija koja se prilaže zahtjevu za registraciju nije starija od šest 

mjeseci!!!??? 

NIJE PRIHVAĆENO: Nema potrebe dokazivati jeli fotografija starija od 6 mjesec, važno je da se osoba na fotografiji može 

identificirati, a obzirom da se fotografija donosi kod 1. registracije ne smije biti starija, jer se ona u Aplikaciji neće često 

mijenjati. 

 

20. U članku 22., u stavku 2. točku 2 koja glasi „članske iskaznice igrača/ica“ treba izbaciti  

Obrazloženje: Od perioda za registracije klubova i igrača 2021. godine, odnosno od ligaške sezone 2021/22. krenuli smo 

sa ispisivanjem članskih iskaznica registriranih boćarica i boćara iz službenog informatičkog sustava HBS-a na običan 

papir i članske iskaznice u prethodnom klasičnom fizičkom obliku se više ne koriste. Trenutne članske iskaznice (na 

papirima) vrijede za svaku pojedinu ligašku sezonu i prigodom registracije za svaku sljedeću sezonu boćarski klubovi 

županijskim savezima nemaju više potrebu dostavljati članske iskaznice.  

PRIHVAĆENO: 

 

21. U članku 22., stavku 2., točku 3. koja glasi „potvrdu o provedenoj uplati osobne članarine“ treba izbaciti.  

Obrazloženje: Radi se o točki koji s registracijama nema nikakve veze i koji regulira područje članarina i ostalih 

financijskih obveza članova HBS-a, a to bi se područje trebalo uređivati posebnim Pravilnikom o članarinama.  

NIJE PRIHVAĆENO: nema potrebe uređivati drugim pravilnikom. 

 

22. U članku 22., stavku 3. riječi „i potvrde o plaćanju osobne članarine za novu natjecateljsku sezonu“ treba izbaciti.  

Obrazloženje: Treba izbaciti jer se radi o odredbi koji s registracijama nema nikakve veze i koji regulira područje 

članarina i ostalih financijskih obveza članova HBS-a, a to bi se područje trebalo uređivati posebnim Pravilnikom o 

članarinama. 

NIJE PRIHVAĆENO: nema potrebe uređivati drugim pravilnikom. 

 

23. U članku 23., stavku 2. iza riječi „i“ treba dodati riječi „za udrugu dvojne registracije“. U istom članku, stavak 3. 

treba izbaciti.  

Obrazloženje: Na ovaj način se precizira za koju udrugu igrač koji je dvojno registriran može nastupati do kraja 

natjecateljske sezone u kojoj navršava 18 godina. Osim toga stavak 3. ovog članka koji glasi: „Matični klub je klub prve 

registracije igrača“ znači da je matična udruga svakog igrača udruga za koju se prvi puta registrirao, a značenje tog 

stavka u kontekstu dvojne registracije bi trebalo biti nešto sasvim drugo. 

PRIHVAĆENO: Suglasan sa stavkom 2. Koja treba glasiti "za udrugu/klub dvojne registracije. Dok stavak 3 ne bih izbacio 

možda bolje precizirati. Ne radi se ovdje o "prvoj" registraciji općenito u HBS nego o prvoj/prethodnoj registraciji. Dakle, 

da bi se igrač registrirao dvojno mora biti već negdje registriran i to je matični klub. Pa bi ovdje trebalo u zagradu dodati 

poslije prve (prethodne) pa ne bi trebalo biti dvojbe. 

 

24. U članku 24. stavak 1. umjesto riječi „prelaznom“ treba staviti riječ „prijelaznom“.  

U istom članku, u stavku 2. točke 2. i 3. treba izbrisati 

PRIHVAĆENO: 

 

25. Članak 26. treba izbaciti.  

Obrazloženje: IO HBS-a je u sezoni 2021/22. uveo izvanredni mini zimski prijelazni rok što znači da igrači koji u tom 

prijelaznom roku promjene klub u istoj sezoni nastupaju za dva, a ne samo za jedan klub. 
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NIJE PRIHVAĆENO: Ovdje propisana iznimka koja je određena ovim pravilnikom, tzv, zimski prijelazni rok 

 

26. U članku 34. stavak 1. koji glasi: „Igraču se dozvoljava odlazak u inozemstvo“ treba izbaciti.  

Obrazloženje: Nepotrebno je isticati da se igraču dozvoljava odlazak u inozemstvo jer mu se to ni ne može zabraniti, 

odnosno mogu se samo propisati uvjeti pod kojima igrač može otidi u inozemstvo. 

PRIHVAĆENO: 

 

27. U članku 35., stavcima 2. i 3. riječi „I. HB lige“ treba zamijeniti riječima „najvišeg ligaškog ranga ili razreda u 

Hrvatskoj“  

Obrazloženje: Najviši ligaški rang ili razred u Hrvatskoj u muškoj konkurenciji više se ne zove I. HB liga, ved Super HBL. 

PRIHVAĆENO: 

 

28. U članku 40., stavku 2. riječi „ne stariju od 6 mjeseci“ treba izbaciti.  

Obrazloženje: Nejasno je kako dokazati da fotografija nije starija od 6 mjeseci 

NIJE PRIHVAĆENO: Komentar kao ranije kod ovog roka. 

 

29. U članku 44. riječi „i Pravilnik o članarinama od 2.4.2016. ur.br: 264/2016.“ treba izbaciti  

Obrazloženje: Ovim Pravilnikom o registracijama trebao bi biti uređen način registracije članova HBS-a za natjecanja, te 

prava i obveze koje iz toga proizlaze, dok bi financije trebale ostati uređene zasebnim pravilnikom o članarinama. 

NIJE PRIHVAĆENO: Pravilnik o članarina se ukida po ovom prijedlogu, treba ostati. 

 

 

Prijedlog Pravilnika o natjecanju  

 

Članak 17.  

Mijenja se i glasi: 

Igrač/ica može nastupiti samo za klub u kojoj je registriran.  

Iznimno juniori i kadeti do 18 godine mogu biti dvojno registrirani za klub nižeg ili višeg ranga iz iste županije te za njega 

nastupati u liga natjecanju i kupu .  

Klub u kojem je igrač/ica dvojno registriran ne smije biti u istom rangu natjecanja kao i klub u kojem igrač/ica ima 

osnovnu registraciju.  

Klub može dvojno registrirati najviše jednog igrača/ice.  

Dvojno registrirani igrač/ica može u doigravanju (kvalifikacijama) nastupiti za oba klub u kojem ima registraciju, osim u 

slučaju da se u kvalifikacijama sastaju istim kvalifikacijama zajedno natječu klubovi u kojima ima i osnovnu i dvojnu 

registraciju. U tom slučaju igrač/ica ima pravo nastupa samo za klub u kojemu je osnovna registracija (matični klub).  

Igrač/ica može biti dvojno registriran i nastupati zaključno u cijeloj natjecateljskoj sezoni unutar koje navršava 18 

godina.  

Pravo nastupa u Hrvatskoj juniorskoj boćarskoj ligi i Hrvatskoj kadetskoj ligi  uređeno je Propozicijama Hrvatske 

juniorske boćarske lige i Hrvatske kadetske lige. 

Članak 26.  

Mijenja se i glasi: 

Ako ekipa (boćarski klub) daje jednog ili više svojih igrača/ica u sastav državnih reprezentacija može tražiti ima pravo na 

odgodu utakmice ili Kupa Hrvatske pod uvjetom da na tom natjecanju sudjeluje i boćarska Reprezentacija Hrvatske i da 

u kalendaru natjecanja HBS-a ima slobodnih raspoloživih termina za odigravanje odgođenog susreta ili Kupa Hrvatske 

(sukladno članku 6 i članku 12 Pravilnika o državnim reprezentacijama Hrvatskog boćarskog saveza).  

Susret ne može biti odgođen ako je određeno da se svi susreti jednog kola moraju igrati istog dana u isto vrijeme. U tom 

slučaju može biti odloženo cijelo kolo. Molba za odgodu podnosi se najmanje 5 dana prije odigravanja nadležnom 
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natjecateljskom tijelu. Nadležno natjecateljsko tijelo donosi odluku u roku od 3 dana. Pravo na odgodu nema ekipa koji 

daje u reprezentaciju igrača/ica koji je kod njih dvojno registriran 

Obrazloženje: 

1. Igrači na dvojnoj registraciji odigraju cijelo prvenstvo sa ekipom za koju su dvojno registrirani i na kraju nemaju 

pravo odigrati kvalifikacije, mišljenja smo da je to nepravedno prema tom mladom igraču odnosno klubu za koji 

nastupa. 

2. Kako je u posljednjim godinama evidentan veći broj reprezentativaca iz BiH, Crne Gore….. u klubovima HBL 

ovom promjenom izjednačit će se status klubova HBL u kojima igraju ti reprezentativci i reprezentativci 

Hrvatske.  

 

Prijedlog Pravilnika o državnim reprezentacijama (12/2015)  

 

Članak 22.  

Mijenja se i glasi: 

 

1)Ako se službeni nastup boćarskog kluba podudara s obvezama državne reprezentacije u koju je izabran/a igrač/ica tog 

kluba, boćarski klub ima pravo može tražiti odgodu svojih službenih (prvenstvenih ili kup) utakmica u natjecanjima za 

koje je izabrani/a igrač/ica licenciran/a, i to za cijelo vrijeme odsutnosti izabranog/e igrača/ice (sukladno čl. 26 Pravilnika 

o natjecanju HBS-a).  

2) Pravo na odgodu imaju klubovi koji daju samo igrače  za državne reprezentacije. Pravo na odgodu imaju i izbornik, 

pomoćnik izbornika ili drugi član stručnog stožera reprezentacije samo ukoliko je u klubu za kojeg traži odgodu 

registriran i vrši ulogu  voditelja. Ostali članovi državne reprezentacije (voditelji natjecanja, suci, predstavnici HBS-a, 

članovi međunarodnih boćarskih asocijacija) nemaju pravo na odgodu svojih službenih susreta za vrijeme odsutnosti i 

svog sudjelovanja u aktivnostima državne reprezentacije.  

3) Igrač/ica pozvan/a za nastup u državnu reprezentaciju ne može u vrijeme akcije reprezentacije ići na turnire ili turneje 

sa svojim boćarskim klubom, osim u slučaju kada to odobri izbornik te državne reprezentacije. 

Obrazloženje: 

1. Kako je u posljednjim godinama evidentan veći broj reprezentativaca iz BiH, Crne Gore….. u klubovima HBL 

ovom promjenom izjednačiti će se status klubova HBL u kojima igraju ti reprezentativci i reprezentativci 

Hrvatske.  

Usvojeni prijedlozi izmjena i dopuna pravilnika bit će dostavljeni predstavnicima za usvajanje na 

sjednici Skupštine u Poreču, 10.travnja 2022.godine. 

 

Sjednica je započela s radom u 19 sati, a završila u 20.30 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 


